
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2019-01-21 kl 18.30 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Susanne Wilén, Jenny Stanisson, Malin  

Andersson & Helena Hiltunen 

Ej närvarande: Mikael Palm 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

 

§4 Skrivelser och rapporter 

Tony informerar att vid skada under träning är även ledare försäkrade via fotbollsförbundet. På 

förbundets hemsida under dokumentbank kan man läsa mer om försäkringen skada via Folksam.  

Förbundet har skickat ut förfrågan till föreningar om man vill vara medarrangör till poolspel för barn 

födda 2012 med en spelform 3 mot 3. Det kommer att röra sig om 3 tillfällen i 2 dagar, mellan cirka kl 

10:00-16:00, med cirka 80 lag. Datumen för dessa tillfällen är 8-9/6, 24-25/8 och 21-22/9. Förbundet 

kommer att ordna spelprogrammet och diverse annat. Vi tycker att detta låter intressant och tror att vi 

kan fixa att vara medarrangör till detta och vi kommer att anmäla intresse, främst till första helgen den 8-

9/6. 

§5 Ekonomi och försäljning 

Preliminärt bokslut 2018 är klart.  

Vi ska köpa in 6 stycken varmare ledarjackor. Dessa ska sedan finnas i bollrummet för utlåning. Vi ska ha 

både HOIF:s och SMÅ:s logga på dessa jackor.  

Reservställ till de äldre flickorna behöver ses över. Tony stämmer av med Gert i SMÅ om vi eventuellt ska 

göra något gemensamt.  

Vi diskuterar även att det vore bra att beställa två tält för att kunna ha med sig som skydd för både regn 

och sol, och gärna med en HOIF-logga upptill på tälten. Vidare vore det även bra om vi kan beställa ett par 

utfällbara bänkar. Tony kollar upp detta.  



Vi behöver ha ett ”praktiskt” sektionsmöte vid tillfälle där vi stämmer av vad som finns/vad som inte finns 

etc. Vi behöver ha inventering av kläder, storlekar mm.  

Vi ska sälja Newbody i vår, från 15/4 och 4 veckor framåt.  

Vi diskuterar andra, ”nya” försäljningar. Vi har sålt kryddor ett par vårar nu och är överens att inte göra 

detta denna vår igen, vi behöver förändring. Till nästa möte ska vi fundera fram några andra saker som 

kan vara bra att sälja istället.  

 

§6 Övriga frågor 

Istället för att bara ha HOIF-dagen, som ju brukar bli en familjedag, funderar vi på om vi ska hitta på något 

nytt med mer fokus på spelarna och fotboll, bjuda in föreläsare mm. Att även ordna ett disco eller HOIF-

fest för alla spelare på kvällen, att man då även har ett samarbete med Tegelhuset och ser så att det inte 

kolliderar med deras verksamheter. 

Vi utvärderar Odencupen och är nöjda med allt i sin helhet. Under vårt google-dokument har vi fyllt på 

med förbättringar/”att tänka på” till nästa års Odencup. Tony efterfrågar om hemsidan till Odencupen kan 

utvecklas så att den blir lite mer som en meny, i nuläget läggs alla nyheter högst upp. Helena kollar med 

Marko om han vet.  

Ungdomslag för 2019 gås igenom. Äldsta pojklaget P04/05 har upphört och tar andra former. 04/05:or 

kommer erbjudas spela med 06:or och 07:or med 08/09. Ledare saknas dock, i nuläget är de bara 2 

stycken men kommer att kalla till föräldramöte inom kort.  

Jenny lyfter frågan att vi har ett stort ansvar som sektion vad gäller framtiden. Vi måste få en struktur när 

våra ungdomar kommer upp i en viss ålder – att vi redan tidigt, när barnen är yngre och börjar med 

fotboll,  har med oss tanken att det ska bli ett samarbete med SMÅ IF. Att det blir ett koncept såsom 

”Östernärkealliansen” och att vi bör utveckla detta tillsammans med skolan som ju har en fotbollsprofil. 

Vi ska ha en HOIF-helg i maj.  

Helena mailar ut till alla ledare och ber dem skriva ihop en lagrapport för år 2018 till 

verksamhetsberättelsen.  

Det är dags att kolla upp vilka ungdomar som ska gå domarutbildningar till våren. Nu får även de som är 

födda 06 utbilda sig till domare. Tony kollar upp vilka utbildningar som finns och återkommer.  

§7 Nästa möte 

Måndag den 4 mars kl 18:30 på Odenvallen.  

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen   

 


